
 

 
Departament d'Òptica i Optometria 
UNIVERSITAT POLITÈCNICA DE CATALUNYA 

 
        Aprovada el 15/05/2013 
 
 
Acta de reunió de la Junta del Departament d’Òptica i Optometria 
 
 
Dia: dijous 24 de gener, 2013 
Hora: de 10:00 a 12:00 h 
Lloc: Sala de Reunions 1  
 
 
Membres: 
 
Assistents:  
 

Pladellorens  Mallofré, Josep - que presideix 
Pacheco Cutillas, Mireia - secretària acadèmica 
Lupón Bas, Núria 
Pérez Cabré, Elisabet 
Vila Vidal, Núria 
Giner Tort, Anna 
 
 
S’excusen:  
Altisen Roman, Carme  
Castellá Maymó, Jaume 
Caum  Aregay, Jesús  
Ondategui Parra, Joan Carles 
Pujol Ramo, Jaume 
Serés Revés, Carme 
 
 

 

 

 
 
Ordre del dia 

 
1. Aprovació acta Junta anterior (17 de juliol de 2012). 
2. Informe del Director: 
3. Modificacions de l'encàrrec docent 
4. Pressupost  2013: 

a) pressupost general DOO 
b) pressupost assignatures 

5. Elaboració dels nous reglaments DOO 
6. Assumptes sobrevinguts 
7. Torn obert de paraules 

 
 
 
 
 



 
 
 
 

 

 
Departament d'Òptica i Optometria 
UNIVERSITAT POLITÈCNICA DE CATALUNYA 

 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de Junta del 17 de juliol de 2012 

 
S’aprova l’acta de la Junta anterior. 
 

2. Informe del director 
 

El director dóna la benvinguda als nous membres de la Junta DOO, renovada després del 
darrer procés electoral del passat mes de 26 de novembre. 
 
2.1. Pla TIC: El director informa que ja han arribat els ordinadors demanats i que 

properament seran instal·lats pels serveis informàtics. S’han comprat 6 ordinadors 
sobretaula i 3 portàtils, el pressupost total ha sigut de 8.343  € 

2.2. Pintura despatxos: Darrerament s’han pintat 5 despatxos més de la 3ª planta, seguint 
amb el procés iniciat l’any passat, el pressupost ha sigut de 3.302 €. 

2.3. Contractació de professorat: El professor Genís Cardona, que acabaria el contracte de 
lector a finals de febrer 2013 ha passat a contracte d’agregat interí fins agost 2013 

2.4. Situació UPC: El director informa que l’endemà hi ha una reunió de Directors de 
Departaments i Centres on s’informarà dels temes preocupants de tresoreria i reforma. 
Tot i així es pot destacar: 
 Hi ha hagut el increment de les taxes de la matrícula dels estudiants anunciat que, 

d’acord amb el pla de la Generalitat, ha d’anar acompanyat d’un nombre superior 
de beques d’equitat. 

 S’espera que hi hagi una reducció del PAS 
 De moment no sembla que l’actual govern estatal tingui previst de manera 

imminent la reforma de la llei de la Funció Pública. 
 
3. Modificacions de l’encàrrec docent 

 
Les Caps de Secció presenten la situació de l’encàrrec docent. 

 Secció Òptica: Donat que hi ha hagut la baixa de la professora Meritxell Vilaseca, els 
punts que encara quedaven per passar a la Secció d’Optometria es quedaran a la S. 
Òptica. A més el grup de Òptica Fisiològica es preveu que absorbeixi 22 punts. 

 Secció Optometria: A OCC s’han encarregat 3, en compte dels 4, grups inicialment 
previstos i tot i que, els punts previstos de la Secció d’Òptica no han vingut, pels motius 
anteriorment explicats, s’ha cobert tota la docència. Això obliga al grup d’Optometria a 
absorbir 33 punts de més, un cop tots els integrants van al seu màxim de capacitat.  

 
4. Pressupost 
 

4.1.  Pressupost general 
 
Hores d’ara s’han ingressat 5.000€ del pressupost del 2013. S’espera que hi haurà una 
reducció del 20% respecte al pressupost de l’any 2012. De tota manera el pressupost de la 
Generalitat de Catalunya no se sabrà fins l’abril, vol dir que no sabrem exactament quin és 
el pressupost fins a finals d’abril o començaments de maig. 
 
4.2. Pressupost assignatures 
 



Es presenta l’ “Informe sobre comptabilització del pressupost de docència dels 
Departaments i l’adaptació als nous requeriments de la UPC per al 2013” elaborat per la 
Facultat d’Òptica i Optometria, amb l’objectiu d’optimitzar l’administració del pressupost de 
docència i evitar una comptabilitat fragmentada. La Junta DOO està d’acord en que la 
fragmentació sigui més petita.  
 
En aquesta proposta de distribució hi ha grups d’assignatures als que s’anomena 
“laboratoris”. Després d’informar de la conversa amb l’administradora es revisen els grups i 
les assignatures i es proposa: 

1. canviar el nom de “laboratoris” pel de “grup”  
2. enviar el document a tots els membres del professorat DOO per assegurar que no 

s’ha oblidat cap assignatura i si aquesta distribució els sembla funcional. 
 
L’assignació del pressupost per assignatura es seguirà fent per la mateixa fórmula que fins 
ara. 
 
 

5. Elaboració dels nous reglaments DOO 
 
El director informa de la presentació que va fer el Vicerector de Desenvolupament 
Institucional, Sr. Mariño, sobre els criteris generals per a l’elaboració del nous reglaments, 
un cop tenim els nous Estatuts de la UPC. 
 
Ens han enviat un document model sobre el que hem de basar-nos per a la seva redacció. 
La Junta acorda que enviarà aquest document als membres del DOO per tal que remetin 
propostes, tan a tall individual com per grups de professors, que seran recollides fins el 19 
de febrer. Un cop recollit es treballarà el document i es portarà a Junta DOO. 
 
Entre d’altres aspectes rellevants, els nous Estatuts poden afectar a la estructura actual en 
seccions del nostre Departament i, si bé no és l’únic tema rellevant, interessa conèixer la 
opinió dels membres del Departament. 
 

6. Assumptes sobrevinguts 
 

No n’hi ha. 
 

 
7. Torn obert de paraules  

 
La professora Elisabet Pérez exposa irregularitats en el funcionament de la comissió del 
Consell de Doctorat. Per una banda, indica que fa molts anys que el Consell no s’ha 
convocat i que tampoc es coneix la composició del Consell, ni possibles renovacions de la 
Comissió. Els criteris que es segueixen per acceptar lectures de tesi no es coneixen i en 
alguns casos semblen arbitraris. 
 
La professora Lupón intervé indicant que caldria que el DOO establís qui són els nostres 
representants a la Comissió de Doctorat i la periodicitat amb que es renovaran els seus 
membres.   
 
La professora Pérez demana a l’equip directiu del DOO que s'impliqui en la revisió de la 
composició tant de la Comissió de doctorat com del Consell de doctorat i que clarifiqui 
aspectes com ara els criteris que s'apliquen en la comissió de doctorat del departament per 
admetre a lectura les tesis doctorals. 
 
El director indica que es convocarà a la responsable per a que ens n’informi. 
 
La professora Pérez també indica que, en la remodelació del màster de Fotònica, s’estan 
eliminant assignatures i que el representant del DOO no n’informa, ni convoca. 
 

 



I, sense cap altre assumpte a tractar, es dona per acabada la sessió. 
 
 
 
Terrassa, 24 de gener de 2013 
 
 
 
 
 Vist i plau 
La Secretària Acadèmica El Director del DOO 
 
 

 
 
 
 
Mireia Pacheco 

 
 

 
 
 
 
Josep Pladellorens 

 
 
 
 


